

能源管理体系认证证书

太仓市同维电子有限公司

统一社会信用代码: 91320585673924283K 工商注册地址: 江苏省太仓市娄东街道江南路 89 号

建立的能源管理体系符合标准

GB/T 23331-2020/ISO50001:2018; RB/ T 101-2013

能源管理活动地址: 江苏省太仓市娄东街道江南路 89 号(不含 W1 栋、W2 栋三楼) 认证范围内的能源加工转换、储存、输配、使用场所: 江苏省太仓市娄东街道江南路 89 号(不含 W1 栋、W2 栋三楼)

认证范围: 位于江苏省太仓市娄东街道江南路 89 号(不含 W1 栋、W2 栋三楼)的太仓市同维电子有限公司的通讯终端类产品生产涉及的 SMT、DIP、组测包等过程的主要生产系统,制冷、供气、供电和供热等辅助生产系统,办公室、食堂、宿舍等附属生产系统所涉及的能源管理活动

源绩效和能源管理体系边界见附件

发证日期

有效日期至

首次发证

换证日期

2022/11/02

2025/11/01

本证书认证范围与其涉及的有效法律法规要求一并使用,该要求包含但不限于行政许可、资质范围和强制性认证要求等

证书继续有效以是否加贴监审合格标志为准







中国认可 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C041-M



深圳华测国际认证有限公司

中国深圳市宝安区新安街道留仙三路 4 号华测检测大楼 8 楼 A 区

本证书可在我公司网站(www.cti-cert.org)或国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询

Certificate No: 04122En20044R0



ENERGY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

This is to certify that

Taicang T&W Electronics Co., Ltd.

Unified Credit Record: 91320585673924283K

Registration Address:No.89, Jiangnan Road, Loudong Sub-district, Taicang City, Jiangsu Province, P.R. China

Has been awarded this certificate for compliance with the standard GB/T 23331-2020/ISO50001:2018; RB/ T 101-2013

Energy management acivities address:No.89,Jiangnan Road,Loudong Sub-district,Taicang City,Jiangsu Province,P.R.China (Excluding the Buildings W1 and Third Floor of Buildings W2)

The places of energy conversion,storage,distribution and use within the scope of certification:No.89,Jiangnan Road,Loudong Sub-district,Taicang City,Jiangsu Province,P.R.China (Excluding the Buildings W1 and Third Floor of Buildings W2)

Scope:Energy management activities in the main production systems of SMT,DIP,FATP and other processes involved in the production of communication terminal products of Taicang T&W Electronics Co.,Ltd.,located at No.89,Jiangnan Road,Loudong Sub-district,Taicang City,Jiangsu Province,P.R.China (excluding the buildings W1 and third floor of buildings W2),the auxiliary production systems of refrigerating,gas supply,power supply and heat supply,and the ancillary production systems of offices,canteens,dormitories and others

Energy performance and energy management system boundary see annex

Issue 2022/11/02 **Expiry** 2025/11/01

Initial Issue

Recertification

The scope of certification under this certificate shall be used together with the effective regulatory and statutory requirements involved, which shall include but not be limited to administrative license, qualification scope and mandatory certification requirements, etc.

Surveillance conformity label should be pasted below for continual effectiveness of this certificate.





中国认可 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C041-M





General manager

Shenzhen CTI International Certification Co., LTD

Zone A 8F CTI Building, No.4 Liu Xian San Road, Xin'an Street, Bao'an District, Shen Zhen, China. You can seek the certificate details which are both on the CTI official website (www.cti-cert.org) and the Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China official website (www.cnca.gov.cn)

证书号: 04122En20044R0



能源管理体系认证证书

附件 初次认证审核

能源绩效和能源管理体系边界

审核类型及审核时间	单位产品/产值综合能耗	能源体系边界
初次认证:	2021年7月1日-2022年6 月30日	产量: 2284.81 万台 产值: 3759.60 百万元
2022年10月9日-11日	综合能耗: 3974.33 吨标准煤 单位产值综合能耗: 1.057 吨 标准煤/百万元 单位产品综合能耗: 1.74 吨 标准煤/万台	位于江苏省太仓市娄东街道 江南路 89号(不含 W1 栋、 W2 栋三楼)的太仓市同维电 子有限公司的通讯终端类产 品生产涉及的 SMT、DIP、 组测包等过程的主要生产系 统,制冷、供气、供电和供
	你作床/八丁 古	热等辅助生产系统,办公室、 食堂、宿舍等附属生产系统

此附件是具有相同证书号的能源管理体系认证证书不可分割部分, 随能源管理体系认证证书有效







深圳华测国际认证有限公司

中国深圳市宝安区新安街道留仙三路 4 号华测检测大楼 8 楼 A 区

Certificate No: 04122En20044R0



ENERGY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Annex Initial certification audit

Energy management system and accounting boundary energy performance calculation

Type of audit and audit time	Energy consumption per unit of product / output	Energy consumption boundary
Initial audit:	July 1,2021-June 30,2022	Output:22,848,100 sets Output value:3.7596 billion yuan
October 9-11,2022	Comprehensive energy consumption:3,974.33 tons of standard coal Comprehensive energy consumption of unit output value: 1.057 tce/million yuan Comprehensive energy consumption of unit product:1.74tce/10,000 sets	main production systems of SMT, DIP, FATP and other processes involved in the production of communication terminal products of Taicang T&W Electronics Co., Ltd., located at No.89, Jiangnan Road, Loudong Sub-district, Taicang City, Jiangsu Province, P.R. China (excluding the buildings W1 and third floor of buildings W2), the auxiliary production systems of refrigerating, gas supply, power supply and heat supply, and the ancillary production systems of offices, canteens, dormitories and others

This attachment is an inseparable part of energy management system certificate with the same certificate number and is with the same effectiveness with the Energy management system certificate.





Shenzhen CTI International Certification Co., LTD

MANAGEMENT SYSTEM

Zone A 8F CTI Building, No.4 Liu Xian San Road, Xin'an Street, Bao'an District, Shen Zhen, China. You can seek the certificate details which are both on the CTI official website (www.cti-cert.org) and the Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China official website (www.cnca.gov.cn)